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Abstract (en)
[origin: WO2010037757A1] The invention relates to an actuation unit of a moving part (1) of a motor vehicle, in particular a rear hood (1), comprising
an actuation part (10) that is fastened to a housing part (20), at least two conductor elements (21) disposed on the housing part (20), an elastically
deformable contact element (22) that cooperates with the conductor elements (21), a plunger (11), which is disposed at the actuation part (10), for
deforming the contact element (22). According to the invention, the actuation part (10) and the housing part (20) delimit an internal space (2) that is
totally closed off from the environment (3), and the actuation part (10) is mounted pivotably about an axis (4) that runs axisymetrically with respect to
the internal space (2).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Betätigungseinheit eines beweglichen Teils (1) eines Kraftfahrzeuges, insbesondere einer Heckklappe (1), mit einem
Betätigungsteil (10), das an einem Gehäuseteil (20) befestigt ist, mindestens zwei Leiterelementen (21), die am Gehäuseteil (20) angeordnet sind,
einem elastisch verformbaren Kontaktelement (22), das mit den Leiterelementen (21) zusammenwirkt, einem am Betätigungsteil (10) angeordneten
Stößel (11) zur Verformung des Kontaktelementes (22). Erfindungsgemäß ist vorgesehen, dass das Betätigungsteil (10) und das Gehäuseteil (20)
einen Innenraum (2) begrenzen, der vollständig von der Umgebung (3) abgekapselt ist, sowie das Betätigungsteil (10) schwenkbar um eine Achse
(4) gelagert ist, die achsensymmetrisch zum Innenraum (2) verläuft.
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